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Liczne protesty mieszkańców spowodowały, że miasto nie będzie kontynuowało prac nad koncepcją

budowy linii tramwajowej między Nowym Kleparzem a placem Inwalidów. Do 9 grudnia 2022 r. trwały

konsultacje społeczne mające na celu poznanie opinii krakowian co do zasadności budowy linii

tramwajowej w ciągu alei Słowackiego.

Budowa linii tramwajowej na tym odcinku byłaby dla miasta korzystnym rozwiązaniem,

ponieważ nie tylko wzmocniłaby sieć komunikacji miejskiej, ale też podniosła niezawodność linii

tramwajowych, stanowiąc alternatywę dla pierwszej obwodnicy, np. w przypadku awarii.

Dlatego miasto w 2021 r. zleciło wykonanie opracowania pod nazwą „Wielowariantowa i

wielobranżowa koncepcja budowy linii tramwajowej Nowy Kleparz – Plac Inwalidów”, którego

celem było określenie szczegółowego zakresu prac. Powstało kilka scenariuszy poprowadzenia

tej linii – poza wariantem sytuującym tory w pasie zieleni izolacyjnej rozważane były również

warianty poprowadzenia linii kosztem zmniejszenia przekroju dla ruchu kołowego.

W listopadzie 2022 r. rozpoczęły się konsultacje społeczne tego opracowania, a uwagi i opinie

można było składać do 9 grudnia 2022 r. Mimo przygotowania kilku wariantów dla tej inwestycji

i zapewnień, że obecne technologie eliminują ryzyko związane z hałasem czy wstrząsami,

pomysł nie uzyskał aprobaty krakowian. Z uwagi na liczne protesty mieszkańców miasto

ostatecznie zdecydowało o rezygnacji z dalszych prac nad koncepcją uzupełnienia linii

tramwajowej na odcinku między Nowym Kleparzem a placem Inwalidów.
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